
 

 
 

Latvijas Slēpošanas federācijas (LSF) 
Valdes sēdes 

PROTOKOLS Nr. ADM/2023/10 
 
 
2023. gada 16. jūnijā plkst. 14:00 
Tiešsaistes video platformā Microsoft Teams 
 

    
Darba kārtība 

 
1. IZM piešķirtā finansējuma sadale. D. Doršs 
2. LOV sastāvu izmaiņas un attiecīgie finansējumi sportistiem. D. Doršs 
3. LOK ĢA 11. jūlijā. D. Doršs 
4. Dažādi 

1. Izteicās: D. Doršs, A. Raugulis, L. Liniņa, E. Lansmanis, G. Ikaunieks,  

D. Doršs informē, ka ar LSF valdes locekļiem par šo jautājumu sazvanījies iepriekšējā 
dienā un šodien. Lūdz A. Rauguļa komentāru.  

A. Raugulis informē, ka no Izglītības un zinātnes ministrijas (turpmāk IZM) saņemts 
līgums, kurā ir noteiktas vadlīnijas, pēc kurām jāvadās. LSF kā top 20 sporta veidu 
federācijai ir piešķirti 88294 eiro, nepieciešams finansējuma sadalījums konkrēti pa 
izlietojuma pozīcijām. Ir precīzi jāsaprot, kam un cik daudz finanšu tiks iedalīts un 
nepieciešams sastādīt tāmes. Finansējums izlietojams augstu sasniegumu sportam, 
aktivitātēm, sacensībām u.c. Prioritāte ir arī bērnu un jaunieši sports. Pēc G. Ikaunieka 
priekšlikuma precizējis, ka var iekļaut arī inventāru. Drīkst šo finansējumu izlietot arī 
pasākumiem, kas notiks nākamā gada janvārī vai februārī, bet visus izdevumus 
jāapmaksā līdz š.g. 31. decembrim.  

D. Doršs informē, ka šis finansējums ir piešķirts šogad, nav informācijas par to, vai šāds 
finansējums tiks piešķirts arī nākotnē un kādā apmērā. Atgādina, ka iepriekšējā sezonā 
tika saņemts finansējums no LOK 44 tūkstošu apmērā. Pēc sarunām ar valdes locekļiem 
izsaka priekšlikumu 5 tūkstošus piešķirt Latvijas Čempionāta rīkošanai ziemeļu divcīņā 
(šādas sacensības tiks rīkotas pirmoreiz), 10 tūkstošus piešķirt snovbordam un frīstaila 
slēpošanai, atlikušo summu sadalīt vienādās daļās distanču un kalnu slēpošanai. 
Finansējuma izlietošana būtu konkrētā sporta veida kompetence, saskaņā ar IZM 
uzstādītajiem finansējuma izlietošanas mērķiem.  

A. Raugulis papildina, ka šodien runājis ar A. Kumeliņu, kurš apstiprināja, ka tiekot 
plānota LČ rīkošana, M. Sokolova solījusi palīdzēt ar dokumentāciju. 7. un 15. oktobrī 
varētu notikt vasaras čempionāts Igaunijā. Ir plāns rīkot LČ arī ziemā.  

 Par Pret Atturas 

5 0 0 

 

Piedalās:  Dinārs Doršs   Gunārs Ikaunieks  
  Daniels Fogelis  Jānis Puida 
  Einārs Lansmanis  

   

LSF ģenerālsekretārs: Agris Raugulis 
LSF Grāmatvede: Laila Liniņa 
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NOLEMJ: 

1.1. IZM piešķirto finansējumu sadalīt sekojoši: 5000,00 eiro piešķirt 
tramplīnlēkšanai un ziemeļu divcīņai, 10000,00 eiro piešķirt snovbordam un frīstaila 
slēpošanai, 36647 eiro piešķirt kalnu slēpošanai un 36647 eiro piešķirt distanču 
slēpošanai; 

1.2. noteikt, ka atbildīgajiem par sporta veidiem tāmes par IZM piešķirtā 

finansējuma izlietojumu A. Raugulim jāiesūta līdz 2023. gada 28. jūnijam.  

 

2. Izteicās: A. Raugulis, D. Doršs, J. Puida, G. Ikaunieks 

A. Raugulis informē, ka nākamais darba kārtībā ir jautājums par LOV sastāvu izmaiņām 
un attiecīgajiem finansējumiem sportistiem. Paskaidro, ka ir divi sportisti, kas ir beiguši 
sporta karjeru – kalnu slēpošanā Miks Zvejnieks un distanču slēpošanā Edijs Eiduks, līdz 
ar to vajadzētu aizpildīt viņu vietas. Tas būtiski ietekmē arī kopējo finansējuma 
sadalījumu.  

D. Doršs precizē, ka M. Zvejniekam bija sudraba kvota, E. Eidukam bija bronzas kvota. 
Uzskata, ka būtu jālūdz LOV M. Zvejnieka sudraba kvotu pārdalīt divās bronzas kvotās, 
vienu no bronzas kvotām piešķirt nākamajam labākajam kalnu slēpošanas sportistam, kas 
kvalificējas, saskaņā ar LSF atlases kritērijiem iekļaušanai LOV bronzas sastāvā un otra 
bronzas kvotas vieta paliek neaizpildīta līdz brīdim, kad kāds tai kvalificēsies.  

D. Fogelis papildina, ka bronzas kvotu kalnu slēpošanā pēc uzrādītajiem rezultātiem būtu 
piešķirama Laurim Opmanim.  

J. Puida informē par situāciju distanču slēpošanā. LSF Atlases kritēriju punkts 4.3. 
nosaka sekojošo “4.3. Ja iepriekšējais apakšpunkts netiek izpildīts, tiek aprēķināta 
Latvijas sportistu vidējie FIS punkti 5 labākajās konkrētās sezonas augstākā līmeņa FIS 
sacensībās (OS, Pasaules Čempionāts, Pasaules Kauss, Pasaules Junioru/U23 
čempionāts, Skandināvijas Kauss; Norvēģijas, Zviedrijas, Somijas čempionāti), no kurām 
vismaz 40% jābūt klasiskajā stilā. Sportistiem ar labāko vērtējumu, tiek piešķirta brīvā 
vieta LOV sastāvā”, tādējādi E. Eiduka bronzas kvota būtu piešķirama Nikam Saulītim.  

Par Pret Atturas 

5 0 0 

NOLEMJ: 
2.1. lūgt LOV M. Zvejnieka sudraba sastāva vietu kalnu slēpošanā pārdalīt divās 
bronzas sastāva kvotās, vienai kvotai bronzas sastāvā nominēt Lauri Opmani, otru 
bronzas sastāva kvotu pagaidām neaizpildīt; 

2.2. pamatojoties uz dokumenta “Latvijas Slēpošanas federācijas (LSF) atlases 
kritēriju nolikums Latvijas Olimpiskās vienības (LOV) sastāviem” punktu 4.3. (LOK 
valdē apstiprināti 05.05.2023.), distanču slēpošanā LOV bronzas sastāvam nominēt 
Niku Saulīti; 

2.3. gadījumā, ja N. Saulīti apstiprina LOV bronzas sastāvā, bronzas sastāva 8000 
eiro finansējumu sadalīt sekojoši: 1500 eiro piešķirt izlases trenerim R. Slotiņam, 
2000 eiro piešķirt P. Eidukai, 1000 eiro piešķirt R. Vīgantam, 3500 eiro piešķirt N. 
Saulītim.  

 

3. Izteicās: D. Doršs, A. Raugulis, D. Fogelis, G. Ikaunieks,  

D. Doršs informē, ka 11.07.2023. notiks LOK ģenerālā asambleja, jāvienojas, ko deleģēt 
no LSF, paskaidro, ka viņš pats un G. Ikaunieks šajā datumā nevar piedalīties.  

Valdes locekļi apspriež LOK prezidenta un izpildkomitejas locekļu kandidatūras.  
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Par Pret Atturas 

5 0 0 

NOLEMJ: 
3.1. dalībai LOK ģenerālajā asamblejā 2023. gada 11. jūlijā no LSF deleģēt A. 
Rauguli un D. Fogeli.  

  

4. 

4.1. Izteicās: A. Raugulis, D. Doršs 

A. Raugulis informē par situāciju ar dopinga lietošanu distanču slēpošanā. Sportistam 
Reinim Praulītim tika veiktas dopinga analīzes un konstatēts antidopinga noteikumu 
pārkāpums. 

Par Pret Atturas 

5 0 0 

NOLEMJ: 
4.1.1. anulēt sportista Reiņa Praulīša rezultātus un labot distanču slēpošanas 
rangu, no tā izņemot sportistu Reini Praulīti.  

 
 
Sapulce beidzas plkst. 14:52. 
 
  
LSF Valdes priekšsēdētājs 
Dinārs Doršs 
 
 
 
 
 
 
Protokolu sastādīja L. Šķibuste 


